
Zápisnica zo zasadnutia Rady školy  

pri ZŠ Hlboká cesta 4 v Bratislave  

konanom dňa 13.2.2020 o 16.00 h 

 

 

Dátum: 13.2.2020 o 16.00h 

Miesto konania: ZŠ Hlboká cesta 4, Bratislava 

Prítomní: Petra Cupaníková, Martina Uličná, Igor Gosiorovský, Alena Pešinová, Patrik Krebs, Norbert 

Moravanský, Michal Sygút, Adriana Hrdličková, Anastázia Pittnerová – vid prezenčná listina (príloha 

č.1). 

Rada školy pri ZŠ Hlboká cesta 4 v Bratislave je tým pádom uznášaniaschopná. Zasadnutie Rady školy 

bolo zvolané jej predsedom, pánom Krebsom, na základe dohody a záverov na poslednom 

mimoriadnom zasadnutí RŠ.  

Zasadnutie Rady školy pri ZŠ Hlboká cesta 4 v Bratislave (ďalej len „Rada školy“ alebo „RŠ“) otvoril 
predseda RŠ p. Krebs. Predseda RŠ zároveň ponúkol svoju funkciu predsedu RŠ. Nikto z prítomných o 
ňu neprejavil záujem. 

Za zapisovateľa bol zvolený p. Krebs a za overovateľku zápisnice p. Cupaníková.    

1/ Každý z prítomných sa postupne vyjadril ku vzniknutej situácii na škole, ku dokumentom s ktorými 

sa RŠ oboznámila v poslednom období  a ku bodom, o ktorých  bude dnes RŠ rokovať. 

2/ Nasledovala diskusia o možnostiach RŠ pomôcť vyriešiť situáciu na ZŠ Hlboká cesta. 

3/ Členovia RŠ sa dohodli, že na záver dnešného stretnutia budú hlasovať o dôvere/nedôvere 

vedeniu školy, konkrétne pani riaditeľke.    

4/ RŠ sa oboznámila s podnetmi od rodičov, učiteľov a iných zúčastnených a konštatuje jednohlasne, 

že rozsah a charakter dotknutej problematiky jednoznačne nespadá do kompetencií Rady školy. 

Z avizovaných údajov a informácií vyplývajú viaceré podania a právne kroky smerom k rôznym 

inštitúciám. Z tohto dôvodu nebude RŠ zaujímať žiadne stanoviská nad rámec svojich právomocí a 

kompetencií. 

5/ Dňa 25.1.2020 bol RŠ doručený list niektorých rodičov 3.B. (príloha č. 2). Ku predmetnému listu 

rodičov 3.B uvádzame, že  

1. Nemáme vedomosť o tom, že by Rada rodičov predostrela a odsúhlasila takúto požiadavku (vid 

bod 1. listu). 



2. Dotaz dva nie je v kompetencii RŠ, je to otázka, ktorá má byť adresovaná na vedenie školy. 

3. Dotaz tri je tiež záležitosť, ktorá má byť adresovaná na vedenie školy. 

4. Dotaz štyri má byť rovnako adresovaný na vedenie školy a nie na RŠ. 

6. Máme za to, že všetky zápisnice zo zasadnutí RŠ sú zverejnené na web stránke.  

7. O voľbe riaditeľa/ľky  ZŠ (priebehu voľby, hlasovaní) nemáme povinnosť informovať, nakoľko voľba 

bola tajná.  

6/ Pán Sygút informoval prítomných, že zo strany zriaďovateľa bol obstaraný a zazmluvnený mediátor 

pre ZŠ Hlboká cesta  a začal pracovať. 

7/ V súlade s článkom 2 ods. 2 Štatútu rady školy sa RŠ uzniesla, že sa vyjadrí k dôvere riaditeľke školy 

a to aj z dôvodu aby nevznikli pochybnosti o záveroch RŠ. Výsledok oznámi zriaďovateľovi a zverejní v 

zápisnici. 

Otázka hlasovania: Má pani riaditeľka Mgr. Adriana Šišková Vašu dôveru naďalej pôsobiť vo funkcii 

riaditeľky ZŠ Hlboká cesta? 

Odpovede: áno, nie, zdržal/a som sa 

Výsledky hlasovania: 

Áno: 6 

Nie: 3 

Zdržal sa: 0 

V prípade, že nám ako RŠ budú oficiálne doručené výsledky zistení dotknutých orgánov, tak sa RŠ 

bude uvedenými závermi zaoberať. 

Zasadnutie Rady školy ukončil predseda, p. Krebs o 17:45h. 

Zapisovateľ: Patrik Krebs  

Overovateľka: Cupaníková Petra 

  

Príloha č. 1 Prezenčná listina 

Príloha č. 2 List niektorých rodičov 3.B 


